
Protokół
XII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 08 lutego 2008r.

Otwarcia XII sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Jan Piskor, wypowiadając słowa: 
”Otwieram XII Sesję Rady Gminy Sadlinki”.
Ad.1
Po przywitaniu zaproszonych gości i radnych, stwierdził prawomocność obrad i przedstawił 
następujący porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad.
2. Wystąpienie przedstawiciela Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Kwidzynie.
3. Przedstawienie przez wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zamiaru  przystąpienia  do  stopniowej  likwidacji 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Okrągłej Łące.
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sadlinki na 2008 rok.
7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki  z 

dnia 15 marca 2006r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 
2006-2008.

8. Podjecie  uchwały  w  sprawie  wyemitowania  obligacji  przez  Gminę  Sadlinki  oraz 
określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  pomocy  finansowej 
Samorządowi Województwa Pomorskiego z przeznaczeniem na budowę chodnika w 
miejscowości Białki w pasie drogi wojewódzkiej Nr 532.

10. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XXVI/149/2005 Rady Gminy Sadlinki z dnia 
28 czerwca 2005r.  w sprawie  ustalenia  regulaminów określających  wysokość  oraz 
szczegółowe  warunki  przyznania  nauczycielom  dodatku  za  wysługę  lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania 
innych  składników  wynagrodzenia,  a  także  szczegółowe  warunki  obliczania  i 
wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny  ponad  wymiarowe  i  godziny  doraźnych 
zastępstw, dodatku mieszkaniowego i nagród.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego 
pracowników  zatrudnionych  w  jednostkach  organizacyjnych  Gminy  Sadlinki  oraz 
ustalenia  wartości  jednego punktu w złotych  przy sporządzaniu  tabeli  punktowych 
rozpiętości  dla  poszczególnych  kategorii  zaszeregowania  pracowników  tych 
jednostek.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  „Gminnego  programu  budowy  i 
finansowania  przydomowych  oczyszczalni  ścieków  oraz  szczelnych  zbiorników 
bezodpływowych na terenie gminy Sadlinki”.

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.
15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XXX/174/2005 Rady Gminy Sadlinki z dnia 

9  grudnia  2005r.  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłaty  za  świadczenia  w 
przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki.

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  odstąpienia  od  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu górniczego.

17. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji.
18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
19. Wolne wnioski.
20. Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy.



-2-

Porządek obrad został przegłosowany przez radnych jednogłośnie.
Ad.2
Andrzej Szejerka-kierownik  Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych Terenowy Oddział 
w Kwidzynie przedstawił informację z realizacji zadań w zakresie utrzymania cieków i 
urządzeń melioracji wodnych podstawowych na obszarze działania Terenowego Oddziału 
Kwidzyn w Gminie Sadlinki w 2007 roku, która stanowi załącznik nr 1 do protokółu.
P.Żyła  zapytał o realizację inwestycji  na wale p.powodziowym?
A.Szjerka odpowiedział, że prace będą finansowane ze środków unijnych, których nie ma. 
Będzie  to  kompleksowe  finansowanie  Programu  Żuław  Kwidzyńskich,  RZGW  jest 
generalnym inwestorem. Najwcześniej w 2009r. rozpocznie się realizacja w/w programu. 
Jest projekt i uzgodnienia.
Planuje się jedno koszenie wałów.
Wójt zdaje sobie sprawę, że p.Szejerka nie jest w stanie zadecydować o wymienionych 
pracach.  RZGW miał  realizować  inwestycję  w latach  2006/2007.  Wykonano  badania, 
sprawy okazały się  pilne więc RZGW miał  realizować zadanie  z własnych środków i 
powinno już być załatwione. Nie można czekać na środki unijne, to ryzykowna sprawa dla 
całej  gminy,kto  poniesie  odpowiedzialność  ?  Krytyczny jest  stan  stan wałów na tym 
odcinku  w  Grabowie,  Rusinowie  ?  Rada  powinna  wystosować  pismo  o  podjęcie 
natychmiastowych działań w tym kierunku i p.przewodniczący podpisze w imieniu Rady. 
Decyzje z roku na rok są odwlekane. Administracyjne podejście i nie ma pewności , że 
Unia p rzydzieli środki na ten odcinek wału.
A.Szejerka poinformował, że remonty wałów są uwzględnione w w/w  programie i pismo 
należałoby wysłać też do Marszałka i RZGW.
P.Żyła  uważa,  że główne kanały należałoby corocznie czyścić  i  dokonywać przeglądy 
przepustów. Zmusić firmę do usuwania siana.
A.Szejerka dodał, że dobrze byłoby aby rolnicy sami zbierali siano.
E.Gadacz zapytał kto ma się zająć drogą między Wisłą w wałem, które są nieprzejezdne, a 
wędkarze jeżdżą po łąkach. Nie wiadomo do kogo się zwrócić?
A.Szejerka odpowiedział,  że jeżeli jest wydzielona droga, to sprawa gminy, jeżeli nie-
RZGW. Jeśli droga blisko wału , postara się pomóc. Zgłosi się do sołtysa Kaniczek.
Ad.3
Wójt w styczniu zajmowała się budżetem gminy. 
-3  stycznia  spotkała  się  lokalna  grupa  działania,  w  skład  której  wchodzą 
m.in.wójtowie,p.Podgórska. Pozyskiwane będą środki przez to stowarzyszenie.
-5.01.-Woj.Festiwal Kolęd i Pastorałek, wręczono nagrodę p.Budysiowi.
-konsultacje w sprawie kotłowni na olej ekologiczny przez szwedzką spółkę /droższą/. 
6.01.  rozmawiano z  inną  spółką,  obecny był  p.Marszałek  Czarnobaj.  Gmina przekaże 
działkę.  Planuje  zmianę  ogrzewania  w  szkole,  zainteresowana  jest  Spółdzielnia 
Mieszkaniowa. Myśli o budowie sieci .
-  spotkanie  z  radnymi  i  p.  Fortuną.  Starostwo  zorganizowało  spotkanie  w  sprawie 
połączeń kolejowych dopiero 16 stycznia. Nie było spółki odpowiedzialnej za  odcinek 
zamykany.  Od 1.02.  kolej  nie  funkcjonuje.  W międzyczasie  były wywiady dla radia i 
telewizji.
Wczoraj był V-ce Marszałek Struk.
Będzie wznowione połączenie od 1.04 lub 1.05.br.  ,  wcześniej wymienione podkłady 
przez  PLK.  Wznowienie  trwa  długo,  jest  to  więc  dla  wójta  ogromna  satysfakcja,  że 
połączenie zostanie przywrócone.Marszałek dostrzega powiat kwidzyński i małe gminy. 
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Padła  deklaracja  Marszałka,  Dyr.ZDW  p.Mańkowskiego  w sprawie  remontu  odcinka 
drogi wojewódzkiej  532 aby zapewnić połączenie z drogą wojewódzką w Gardei było 
dobre. Będzie ta droga sukcesywnie robiona, w tym roku odcinek przed Dziwnem.
Przyszłościowo droga  może  być  uwzględniona  w  programie  rocznym  remontów dróg 
sporządzanych przez Urząd Marszałkowski.
-  spotkanie  z  p.Janiukiem  z  ZE,  który  wyjaśnił,  że  nastąpiła  pomyłka  w  zakupie  i 
montowaniu  niewłaściwych  zegarów  i  dlatego  wystąpiły  niedogodności   w 
funkcjonowaniu oświetlenia  ulicznego. W ciągu 2 tygodni  nastąpi  przegląd skrzynek i 
wymiana liczników
Zmiany organizacyjne w ZE-sprawy będą załatwiane przez infolinię.
Ad.4
M.Grzyb  zapytał  jak  daleko  jest  posunięta  sprawa  „wysypiska”  w  Sadlinkach  na 
ul.Spółdzielczej?
Przewodniczący  dziękuje  p.Szczerbie   za  zorganizowanie  wycinki  krzaków  przez 
pracowników interwencyjnych, przez co udrożniono drogi.
W.Wiśniewski zgłasza łatanie drogi powiatowej, a sposób wykonania prac to” wyrzucanie 
pieniędzy w błoto”.
M.Zdankiewicz  przedstawia pytanie mieszkańców wsi Karpiny czy będą podłączenie do 
wodociągu gosp. p.Bukalskiej, Janke, Kardaś?
Ad.5
Wójt  uzasadniając  zamiar  przystąpienia  do  stopniowej  likwidacji  Publicznej  Szkoły 
Podstawowej w Okrągłej Łące stwierdziła, iż jest to sprawa bolesna i ważna.Odczytała 
uzasadnienie  do  projektu  uchwały   w  sprawie  zamiaru  przystapienia  do  stopniowej 
likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Okrągłej Łące.Prowadzone były rozmowy z 
Radą  Pedagogiczną,  odbyło  się  tez  posiedzenie  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Ochrony 
Zdrowia  i  Spraw Socjalnych  i  wspólne  posiedzenia  Komisji  Rady ,  na  których  temat 
zamiaru stopniowej likwidacji został przedstawiony i omówiony. 300 tys. na podwyżki 
płac  dla  nauczycieli.  Do  szkoły  uczęszcza  69  dzieci,  69%  środków   dokładamy  z 
własnych  środków.   Przyjęta  propozycja  będzie  najbardziej  łagodna,  szkoła  będzie 
stopniowo  wygaszać  przez  6  lat  /termin  może  się  skrócić/.  W  2008r.  podwyżki  dla 
nauczycieli, tam potrzeba decyzji remontowych, aby szkoła nie odstawała od pozostałych.
Nie należy kierować się opinią,  że szkoła w Sadlinkach jest duża, zakłóci rytm pracy. 
Szkoła liczy obecnie 560 uczniów ,  za rok 460 ,  a więc znaczny spadek. Klasy będą 
niepełne ze względu na niż demograficzny. Zostaną 2 szkoły w gminie. Jest to inny proces 
likwidacji aniżeli rok temu. Proponuje przejście nauczycieli do innych szkół, nauczyciel 
klasy  „0”  przejdzie   do  Sadlinek.  Prośba  o  zrozumienie,  nauczyciele  mają  czas  na 
poszukiwanie pracy. Prośba o przyjęcie najbardziej łagodnego rozwiązania.
Uroczystości  będą  odbywać  się  w  świetlicy  wiejskiej  w  taki  sposób  aby  był  ciągły 
kontakt z rodzicami, nauczycielami i dziećmi.
E.Pazdan  oświadczyła,  że  z  bólem  podejmujemy  uchwałę  o  stopniowej  likwidacji  , 
Komisji Oświaty też nie przyszło łatwo o tym decydować. Pomysły Rady Pedagogicznej 
nie wyszły, przekraczałyby koszty obecne. Wyniki nauczania są dobre. Komisja jeszcze 
wczoraj obradowała. Jest to decyzja najbardziej łagodna. Komisja przychyliła się, poza 1 
głosem  do  zamiaru  przystąpienia  do  stopniowej  likwidacji  szkoły.  „Wszystlich 
nauczycieli i dzieci ogarniemy”.
B.Piotrowska  Młynarczyk-dyrektor  SP  w  Okrągłej  Łące  stwierdziła,  że  grono 
pedagogiczne i dyrektor liczyli się z likwidacją szkoły. Szkoła nie ma racji bytu,” 
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bierzemy  wszystko  pod  uwagę”.  Dyrektor  myśli  o  zatrudnieniu,  ufa  że  dyrektorzy 
przyjmą nauczycieli likwidowanej szkoły. Zdaje sobie sprawę, że kadra nie jest młoda, 
niektórzy nauczyciele osiągną wiek emerytalny. Cieszy się, że dzieci będą mogły uczyć 
się  w  takich  warunkach,  a  nie  innych.  30  lat  związana  jest  ze  szkołą  ,  która  była 
ośrodkiem spotkań.
Wierzy, że p. sołtys pociągnie ludzi i w świetlicy będą odbywać się spotkania.
Aby bydynek szkoły ,gdzie toczyły się ważne sprawy, wydarzenia, był wykorzystany, nie 
straszył.
Może nie było dobrego ziarna aby zasiać plony.
Myśli, że 6 lat nie będzie to trwać. Życzy sobie aby drugi etap edukacji skończył się w 
szkole. Coś się w życiu kończy. Ekonomia plus niż demograficzny, więc słuszna decyzja.
„Aby to nie był czas stracony, abyśmy sobie godnie spojrzeli w oczy”.
J.Stobbe również wystąpiła o właściwe zagospodarowanie budynku szkoły.
Wójt   dodała,  że rok temu sytuacje  nie  były  domówione.  Były  rozważania  dotyczące 
budynku.  Jest  czas  na  poszukiwanie  kogoś,  należy  być  ostrożnym  na  samodzielne 
zagospodarowanie budynku. Działają prężne stowarzyszenia w Kwidzynie.
Zrobi wszystko aby  jak największa liczba nauczycieli była przyjęta do naszych szkół. Nie 
będzie uciekała od odpowiedzialności.
J.Piskor występuje o omówienie sprawy z rodzicami. Od 1 września 2008r. stawi się do 
Sadlinek duża liczba dzieci. Należy rodzicom przekazać, że dzieci mogą dalej chodzić do 
szkoły.
Z.Krajewski  podał, że dzieci odchodzą ze szkoły w Okrągłej łące, trudno.
Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr XII/94/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 08 
lutego  2008r.  w  sprawie  zamiaru  przystąpienia  do  stopniowej  likwidacji  Publicznej 
Szkoły Podstawowej w Okrągłej Łące
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosowania.
Ad.6
Skarbnik odczytała  uchwałę  Nr 003/g 264/g/II/08 RIO z dnia 2.01.2008r.  w sprawie 
opinii  o  projekcie  budżetu  Gminy  na  2008r.  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia 
komunalnego i objaśnieniami oraz uchwałę Nr 004/g R 64/D/II/08 z dnia 2.01.2008r.o 
możliwości  finansowania,  deficytu budżetowego oraz o prawidłowości prognozy długu 
publicznego Gminy Sadlinki.
Skarbnik  udzieliła wyjaśnień i odczytała projekt uchwały budżetowej na 2008r.
Uchwała  Nr  XII/95/2008  Rady  Gminy  Sadlinki  z  dnia  08  luty  2008r.  w  sprawie 
uchwalenia  budżetu  Gminy  Sadlinki  na  2008r.  została  podjęta  jednogłośnie  przez  14 
radnych uczestniczących w posiedzeniu.
Ad.7
Przewodniczący  Rady  Gminy  wyjaśnił,  że  zmiana  uchwały  w  sprawie  przyjęcia 
Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego  dotyczy  dat  tj.2008-2010.  Odczytał  uchwałę  Nr 
XII/96/2008  z dnia 08 luty 2008r. o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 z dnia 15 
marca  2006r.w  sprawie  przyjęcia  WPI  na  lata  2006-2008  zmienionej  uchwałą  Nr 
XXXV/209/2006 z dnia 10 sierpnia 2006r. o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady 
Gminy  Sadlinki  z  dnia  15  marca  2006r.  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniego  Planu 
Inwestycyjnego  na  lata  2006-2008   zmienionej  uchwałą  Nr  V/33/2007  Rady  Gminy 
Sadlinki z dnia 23 marca 2007r. o zmianie uchwały  Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy 
Sadlinki z dnia 15 marca 2006r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
na lata 2006-2008 zmienionej uchwałą Nr VII/39/2007 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 
czerwca 2007r. o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 15 



-5-

marca 2006r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2006-2009 
zmienionej  uchwałą Nr IX/71/2007 Rady Gminy Sadlinki  z dnia 8 listopada 2007r.  o 
zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 15 marca 2006r. w 
sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2006-2009.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Przerwa od godz.1120 do 1135.
Ad.8
Skarbnik udzieliła wyjaśnień w sprawie wyemitowania obligacji przez Gminę Sadlinki.
Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr XII/97/2008 Rady Gminy Sadlinki z 
dnia  08  luty  2008r.  w  sprawie  wyemitowania  obligacji  przez  Gminę  Sadlinki  oraz 
określenia  zasad  ich  zbywania,  nabywania  i  wykupu.  Uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie.
Ad.9
Wójt wyjaśniła, że Urząd Marszałkowski przyjął do planu budowę chodnika w m.Białki 
-800m   i  gmina  będzie  też  w  części  finansować  to  zadanie.  Przygotowujemy 
dokumentację.  Zapewnione  będzie  bezpieczeństwo  mieszkańców,  kiedy  powstanie 
chodnik.
Uchwała Nr XII/98/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 08 luty 2009r. w sprawie wyrażenia 
zgody  na  udzielenie  pomocy  finansowej  Samorządowi  Województwa  Pomorskiego  z 
przeznaczeniem na budowę chodnika w miejscowości Białki w pasie drogi wojewódzkiej 
Nr 532 została podjęta jednogłośnie.
Ad.10
Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr XII/99/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 08 
luty  2008r.  o  zmianie  uchwały  Nr  XXVI/149/2005  Rady  Gminy  Sadlinki  z  dnia  28 
czerwca  2005r.  w  sprawie  ustalenia  regulaminów  określających  wysokość  oraz 
szczegółowe warunki przyznania nauczycielom dodatku za wysługę lat , motywacyjnego, 
funkcyjnego i za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników 
wynagrodzenia, a także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponad wymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, dodatku mieszkaniowego i 
nagród została podjęta jednogłośnie.
Ad.11
Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XII/100/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 08 luty 
2008r.   w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  pracowników 
zatrudnionych  w jednostkach organizacyjnych  Gminy Sadlinki  oraz  ustalenia  wartości 
jednego  punktu  w  złotych  przy  sporządzaniu  tabeli  punktowych  rozpiętości  dla 
poszczególnych  kategorii  zaszeregowania  pracowników  tych  jednostek,  która  została 
podjęta jednogłośnie.
Ad.12
Odczytana  przez przewodniczącego uchwała Nr XII/101/2008 Rady Gminy Sadlinki  z 
dnia  08  luty  2008r.  w  sprawie  zatwierdzenia  „Gminnego  programu  budowy  i 
finansowania  przydomowych  oczyszczalni  ścieków  oraz  szczelnych  zbiorników 
bezodpływowych na terenie gminy Sadlinki” została podjęta przez 13 radnych, 1 radny 
wstrzymał się od głosowania.
Ad.13
Uchwała  Nr  XII/102/2008  Rady  Gminy  Sadlinki  z  dnia  08  luty  2008r  w  sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości / w Karpinach/ została podjęta jednogłośnie.
Ad.14
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Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr XII/103/2008 Rady Gminy Sadlinki z 
dnia 08 luty 2008r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
Ad.15
Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XII/104/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 08 tuty 
2008r.  o  zmianie  uchwały Nr  XXX/174/2005 Rady Gminy Sadlinki  z  dnia  9  grudnia 
2005r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia w przedszkolach, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Ad.16
Uchwała  Nr  XII/105/2008  Rady  Gminy  Sadlinki  z  dnia  08  luty  2009r.   w  sprawie 
odstąpienia  od  sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego  dla 
terenu górniczego po odczytaniu przez przewodniczącego została podjęta jednogłosnie.
Ad.17
Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.
Ad.18
Wójt  nie  miała  możliwości  sprawdzić  czy  projekt  na  ul.Piaski  obejmuje  te  3  osoby. 
Kolejną  wsią  będą  Karpiny  do  zwodociągowania,  pierwsze  Bronisławowo  w  innym 
kierunku. Tamta część Sadlinek nie ma wodociągu.
Poszukuje możliwości finansowania z Natura 2000, Eko-Inicjatywy. Będzie pozyskiwała 
środki. 
Udzieliła wyjaśnień na temat projektów drogowych.
Sukcesywnie wycina się zakrzaczenia przy drodze - „betonówce”.
Będzie starosta w UG, powie o łataniu dróg powiatowych. Planuje się przekazanie dróg 
gminie, nie jesteśmy w stanie przejąć.
31.10.1007r.wydano postanowienie na uzyskanie przez p.Kowalczuk decyzji dotyczącej 
sposobu zagospodarowania terenu. Nie ma do tej pory odzewu. Jeśli wozi śmieci, należy 
ponownie  wystosować  pismo  do  Inspekcji  w  imieniu  Rady  o  przeprowadzenie 
kontroli.Od  nas  zgody  i  pozytywnej  opinii  nie  otrzyma  .  Czekamy  na  dokumenty  i 
wówczas możemy wydać decyzję ostateczną.
Ad.19
Wójt poinformowała, że sesja odbędzie się w ostatnim tygodniu lutego.
B.Grzyb – lokal na ul.Kwidzyńskiej do sprzedaży, dlaczego sołtys nie otrzymał informacji 
o przetargu?
- co dalej z Ośrodkiem Zdrowia w Sadlinkach?
- chodnik z UG do p.Grodzkiego należy wyremontować, leży piach obok parkingu ,który 
można wykorzystać do podsypania?
-  do  p.Głuszkiewicza  nie  ma  przejazdu,  obok  p.Matuszewskiej  chodnik  zdjęty,płyty 
położone.
M.Zdankiewicz nie jest w stanie ‘pobudować peronu w Karpinach”.
J.Piskor odpowiada, że tam to jest konieczne, rada sołecka w Karpinach powinna zrobić, 
nie trzeba projektu.
Wójt  odpowiedziała,  że  żaden  pas  drogowy nie  może  być  samodzielnie  robiony,  bez 
zgody właściciela, jeżeli ma być zrobione zgodnie z techniką budowlaną. Pozwolenia na 
budowę i uzgodnienia są potrzebne. Przy samym przystanku płytki mogą być położone.
Pismo o przetargu sołtys  otrzyma,  teraz jest  podejmowana uchwała Rady o wyrażeniu 
zgody na zbycie nieruchomości.
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Nie jest łatwe wymieniać płytki na starej części chodnika, budowa chodnika nie polega na 
wymianie płytek, lecz położenie nowego. Można wymieniać pojedyncze płytki. Są też inne 
miejscowości poza Sadlinkami. Nie jesteśmy w stanie zrobić wszystkiego, nie na wszystko 
starcza pieniędzy. Jeśli skończymy jeden etap, zaczniemy kolejny.
P.Głuszkiewicz, p.Matuszewska-budując domy każdy otrzymuje warunki, które musi spełnić. 
Budujący  ma  obowiązek  budować  wjazdy,  a  więc  nie  dostosowali  się  do  pozwolenia  na 
budowę.  Nie  jest  to  zadanie  gminy.  W  pozwoleniu  na  budowę  chodnika  w  stronę 
Bronisławowa były uwzględnione wjazdy, kiedy budynki już stoją.
Dopóki  nie  znajdziemy  lekarza,  nic  nie  zrobimy.  W  połowie  roku  zaprosi  p.Grzonę  na 
posiedzenie.  Obiecał,  że  poszerzy  działalność  o  OZ  w Sadlinkach.  Pod  inną  działalność 
budynku nie przeznaczymy, chyba, że utworzymy publiczny ZOZ. Trzeba czekać. P.Grzona 
rozszerza działalność w Nebrowie, jeździ z pielęgniarką do pacjentów.
J.Piskor apeluje do sołtysów o zorganizowanie zebrań wiejskich aby pewne rzeczy omówić.
Troska p.sołtysa  Grzyba  o bezpieczeństwo mieszkańców, dlatego zgłasza  sprawę remontu 
chodników.
Wójt uzupełniając swoją wypowiedź dodała, że jeśli  jakieś działania mamy podjąć, trzeba 
znać możliwości, z czegoś zrezygnować. Widzi to, ale są pewne prioirytety.
M.Zdankiewicz  zgłasza  uszkodzenie  płyt  chodnikowych  pomiędzy  p.Koralewską-Kawką. 
Kierowca wykonujacy manewr przy budynku, zniszczył chodnik. Zrzucał gruz i chodnik się 
załamał.
J.Piskor uważa, że odpowiedzialność spoczywa na kierowcy.
Ad.20
Przewodniczący Rady zamknął obrady XII Sesji Rady Gminy Sadlinki o godz.1230.

                                                                                                                                                      Przewodniczacy Rady
                                                                                                            Jan Piskor
Protok.M.G.                                                


